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ZZÁÁPPIISS    
  

z veřejné schůze osadního výboru Třemošnice konané v pátek 27. března 2015 
 

Přítomni: Marie Smítková, Milan Mecka, Ing. František Škvor, Ing. Petr Šebesta + Ing. 
Marek Škvor – starosta + 14 občanů 

     Omluvena: Ing. Veronika Floriánová 

 

1. Schůzi zahájila a řídila předsedkyně osadního výboru Marie Smítková. 

     Došlo ke změně osadního výboru od 3.1. 2015 pracuje osadní výbor v tomto složení: 

     Ing. Veronika Floriánová, Milan Mecka, Marie Smítková, Ing. Petr Šebesta a  

     Ing. František Škvor. 

     Schůzi jsme zahájili minutou ticha na uctění památky p. Jiřího Schovánka – 

     zastupitele OÚ. 

 

2. Informace ze zasedání zastupitelstva obecního úřadu přednesl starosta Ing. Marek 
Škvor. 

Seznámil nás se zápisy ze zastupitelstva obecního úřadu č. 3 z 22.12. 2014, č. 4 ze 
28.1. 2015, č. 5 z 24.2. 2015 a č. 6 ze 4.3. 2015.   

 Na cestu u Mecků a p. Halbhubera je zpracován dotační projekt, čeká se, jak 
to dopadne.  

 Na opravu kanálu od bývalého obchodu včetně jeho vyústění a opravu 
kanalizace se osloví firma, která získá zakázku z dotace na cesty.  

 Zakrytí sběrného kanálu uprostřed návsi – je poptáno. 

 

Dokončení prací okolo bývalého obchodu – bude programem akce Vyčištěno 

 Nátěr původních oken 

 Nátěr zábradlí hnědou barvou 

 Nabílení skládku vedle bývalého obchodu stejnou barvou (ta zbyla) 

 Nákup betonových obrubníků k ohraničení trávníku 

 

 Opravu kamenného tarasu za hasičskou zbrojnicí – zajistí SDH Třemošnice – 
zjišťuje se možnost podání dotačního projektu na sjednocení plotů a opravu 
fasády kapličky.  

 Budova bývalé školy – starosta vydal na zákaz používání této budovy na 
základě doporučení ve zprávě statika o stavu  budovy = stav obecně špatný.  

 
    Občané Třemošnice nechtějí budovu prodat, když tak pronajmout nebo 

zpracovat nějaký dotační program (muzeum Posázaví, zemědělství, atp.….).  
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3. Odpadové hospodářství – 

- Dnes nám byl přidán ještě jeden kontejner na plasty. 

- Nově máme přistaven kontejner na bio odpad, který má hnědou barvu. Bude se 
zatím vyvážet 1krát za 14 dní v období od dubna do října. 

 

4. Sběr starého nepoužitého oblečení – 

- Plakát vyvěšen na nástěnce. Oblečení se shromažďuje na OÚ Ostředek u pí 
Drožové ve stanovených termínech. 

 

5. Diskuse – 

- Ing. František Škvor – kdy proběhne digitalizace pozemků v Třemošnici a jak to         

                                     bude s placením nájmu? 

                                     P. starosta to zjistí a dá nám zprávu. 

 

- Pí Zlata Krosnářová – má OÚ druhého zahradníka? 

                                     Od 1.4. do konce října 2015 nám bude přidělen z ÚP. 

 

- P. Miroslav Škopek – jak je to s územním plánem? 

                                  V příštím roce se začne pracovat na novém územním plánu. 

 

- P. Jiří Smítka – přes vesnici jezdí velké kamiony a myslíme si, že  mostky, které  

                           jsou přes potok a hlavně u vjezdu k Meckům,  jsou ve špatném   

                           stavu.  

                           P. starosta projedná na SÚS 

6. Závěr -                  

- schůzi ukončila předsedkyně osadního výboru. 

Příští veřejná schůze osadního výboru se bude konat koncem června 2015. 

                                                                               

 

 

  Zapsala: Marie Smítková 

        

                              
 

 


